
لزوم مشارکت واحدهای صنفی در اجرای 
طرح جمع آوری پسماند خشک از مبدا تولید

رشت-زینب قلیپور: جلسه مشترک مدیریت سامانه جمع آوری 
پسماند خشک از مبدا تولید با حضور جلال الدین محمد شکریه رییس 
اتاق اصناف استان گیلان، نمایندگان شرکت سرمایه گذار)گروه فن آوا( 
و مرتضی عاطفی رییس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
برگزار شد.مرتضی  سازمان سرمایه گذاری  در محل  شهرداری رشت 
پروژه  این  اجرای  روند  چگونگی  تشریح  به  جلسه  این  در  عاطفی 
مابین  فی  تقاهم نامه  انعقاد  همراه،  تلفن  از  استفاده  با  دانش بنیان 
شهرداری رشت وشرکت سرمایه گذار و لزوم مشارکت واحدهای صنفی 
در اجرای آن پرداخت.رییس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شهرداری رشت با تاکید بر ضرورت اجرای کارشناسانه طرح 
تفکیک از مبداء و جمع آ  و ری زباله های خشک به صورت علمی و با 
 QR مشارکت مردمی گفت: در قالب این طرح یک سطل زباله با کد
زباله های  از  تا زمانی که  رایگان تحویل خانواده ها می شود  به صورت 
خشک پر شد با ارسال پیامی به شرکت فن آوا، در روز و ساعت مشخص 
برشمردن  ضمن  شود.وی  جمع آوری  مردم  از  خشک  پسماندهای 
اهمیت اجرای درست و دقیق این طرح افزود: پروژه مذکور هم برای 
شهر و هم برای مردم آورده های تاثیرگذاری دارد.عاطفی با اشاره به 
وضعیت جایگاه دفن زباله سراوان و ضرورت کاهش حجم زباله در این 
محل بر تسریع روند اجرایی پروژه تاکید کرد.در پایان این جلسه شکریه 
با تقدیر از شهرداری رشت در خصوص اجرای پروژه مذکور به منظور 
و  اصناف  اتاق  گفت:  رشت  شهر  پسماند  وضعیت جمع آوری  بهبود 
واحدهای مرتبط با آن با بهره گیری از تمامی ظرفیت ها، آماده هرگونه 
همکاری با شهرداری رشت و شرکت سرمایه گذار جهت بهبود روند 

اجرایی طرح است

تولید نخستین خازن های فشار قوی ۱۰۰ و ۲۰۰ 
نانوفارادی در دانشگاه صنعتی اراک 

اراک  صنعتی  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو  امیدی:    – اراک 
موفق به طراحی و تولید نخستین خازن های فشار قوی ۱۰۰ و ۲۰۰ 
نانوفارادی در کشور شد. شمشادی، عضو هیات علمی دانشگاه صنعتی 
اراک موفق به طراحی و تولید نخستین خازن های فشار قوی در کشور 
شد. شمشادی دو خازن فشار قوی ۱۰۰ و ۲۰۰ نانوفارادی با استفاده از 
تکنولوژی عایق های خشک و رزینی را طراحی و تولید کرده است که 
این خازن ها، پس از طی مراحل در آزمایشگاه عایق دانشگاه صنعتی 
اراک، به عنوان نمونه صنعتی شده به بهره برداری رسید. این خازن ها از 
لحاظ ظرفیت ذخیره سازی انرژی، در سطح ولتاژی بزرگترین تجهیزات 
خازنی کشور قرار دارد و برای تست های عایقی و تزریق جریان به کار 

گرفته می شوند. 

مدير عامل شرکت گاز استان کردستان؛

براي ارائه خدمات به مشترکین مقاوم سازي و 
آماده بودن تاسیسات نقش حیاتي ايفا مي کنند

مهندس احمد فعله گري مدیر عامل در مورد آماده بودن تاسیسات 
و تجهیزات شرکت هاي گاز استاني بیان داشت :  سیستم گازرسانی 
در مناطق شهری و روستایي استان کردستان به علت کوهستاني بودن 
دارای ویژگی خاصي است و نیاز است فشار گاز در خطوط انشعاب تا 
درب پشت منازل مسکوني مشترکین از فشار مناسب برخوردار باشد و 
لذا از این نظر، اقدامات مقابله با حوادث و بخصوص زلزله در شهرهای 
این استان  نیازمند یک راه حل اساسی می باشد. وي افزود : براي مقابله 
 GIS با شرایط حساس  برنامه ریزي مدوني با استفاده از نرم افزار
براي شناسایي وضعیت گسلها، شبکه توزیع و تغذیه، شیرهاي دفني 
صورت گرفته که در نهایت روش هایی جهت تقویت شبکه گازرسانی 
و پیشگیری از خطرات ناشی از زلزله و حوادث طبیعي با استفاده از 
متدهای پیشرفته تکنولوژی اطلاعات و محاسبات بدست آید.مدیرعامل 
شرکت گاز استان  گفت: شرکت گاز این استان با ایمن سازی شبکه 
ایستگاه  های  و  قدیمی  اداریِ  ساختمان های  مقاوم سازی  گاز،  توزیع 
تقلیل فشار گاز مشترکین را در برابر حوادث و بحران هاي ناشي از 
حوادث طبیعي مثل زلزله ، رانش زمین و غیره بیمه مي کند.وي خاطر 
نشان کرد : شرکت گاز استان استان کردستان یکی از ادارات پیشگام در 
زمینه ارائه خدمات مستمر و ایمن توزیع گاز طبیعی است و به منظور 
افزایش تاب آوری تاسیسات گازرسانی، این شرکت، ایمن سازی شبکه 
توزیع و ایستگاه های تقلیل فشار گاز، مقاوم سازی و بازسازی تاسیسات 
در مقابل زلزله، مقاوم سازی علمک ها و اجرای سیستم تخلیه اضطراری 
گاز و نیز بهبود و کاهش هدررفت گاز طبیعی را در دستور کار خود قرار داده 
است.فعله گري در پایان اظهاراتش اهداف شرکت گاز استان کردستان براي 
سال ۱399 را این گونه تشریح کرد : پیگیري جابه جاي 5 کیلومتر از خط 
انتقال فلزي مسیر سروآباد به مریوان که در مسیر رانش زمین قرار دارد ، 
مقاوم سازي ۲ ابنیه و ۲ ایستگاه TBS  ، مقاوم سازي ۲ ساختمان اداري 
در شهرستان سنندج براي ارائه خدمات مطلوب تر به مشترکین ، احداث 
ایستگاه  دوم CGS  شهرستان سقز با ظرفیت ۱۰۰ هزار متر مکعب ، 
تقویت ایستگاه  CGS روستاي ریخلان مریوان از ۱۰ هزار متر مکعب به 
۲۰ هزار متر مکعب و تغییر ظرفیت ایستگاه CGS شهرستان دیواندره از 
۲۰ هزار به 3۰ هزار متر مکعبي از دیگر اقدامات ارزنده این شرکت براي 

ماندگاري خدمات در استان کردستان است .

خبرخبر

همزمان با هفته بیست و یکم پویش ملی #هرهفته_
طرح  نیرو  وزیر  کنفرانسی  ویدئو  حضور  با  و  الف_ب_ایران 

آبرسانی به ۱7 روستای استان قم به بهره برداری رسید.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
و  آب  شرکت  مدیرعامل  پور«  صادق  جان  »علی  دکتر  قم، 
فاضلاب استان قم در آیین افتتاحیه این طرح ها که همزمان 
کشور  روستای  به 4۰۰  آبرسانی  از طرح های  بهره برداری  با 
و با حضور ویدئو کنفرانسی دکتر ارکانیان وزیر نیرو صورت 
گرفت، با قدردانی از توجه ویژه وزارت نیرو به طرح های آبرسانی 
روستایی گفت: امروز سه مجتمع آبرسانی شهدای کهک در 

بخش کهک، شهید علیمحمدی در بخش جعفرآباد و قاهان در بخش خلجستان وارد مدار بهره برداری شد.
وی با بیان اینکه با بهره برداری از این مجتمع ها ۱7 روستای استان قم با جمعیتی بالغ بر ۱4 هزار و 6۰۰ نفر از نعمت 
آب سالم و بهداشتی بهره مند می شوند اظهار داشت: تأمین آب شرب سالم و بهداشتی از منابع پایدار همواره یکی از مهم ترین 

دغدغه های مردم این منطقه به شمار می رود که با افتتاح این پروژه ها تا حدود زیادی این مشکل برطرف می شود.
دکتر صادق پور خاطرنشان کرد: برای اجرای این پروژه ها 5 ایستگاه پمپاژ، ۱7 کیلومتر خط انتقال و حدود 4 هزار 

مترمکعب مخزن، با کیفیت بسیار مطلوب و تأسیسات به روز و کارآمد و استفاده از مصالح با کیفیت احداث شده است.
وی با بیان اینکه عملیات اجرایی این پروژه ها از سال 95 شروع شده و در شهریور سال جاری به پایان رسیده است، یادآور 
شد: آبرسانی به این روستاها در مجموع با اعتباری بالغ بر ۱33 میلیارد ریال به بهره برداری رسید که بخش عمده ای از آن محل 
صندوق توسعه ملی و بخشی نیز از اعتبارات متمرکز قانون بودجه تأمین شده است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم 
با بیان اینکه این پروژه ها در دوران ساخت موجبات اشتغال مستقیم 35 نفر و در دوران بهره برداری 6 نفر را فراهم آورده است 
گفت: بهره برداری از این پروژه ها و تأمین آب سالم و بهداشتی پایدار برای روستاهای هدف، جلوگیری از مهاجرت روستاییان 
به شهرها را به دنبال دارد که این مهم به تداوم تولید، فعالیت و اشتغال در سکونتگاه های روستایی کمک شایانی خواهد کرد.

در  شهرسازی  و  راه  وزیر  ویژه  نماینده  اهواز-فرج: 
ستاد بررسی مشکلات خوزستان در حوزه راه و شهرسازی 
ویژه  گیری  تصمیم  خوزستات  مشکلات  حل  برای  گفت: 
و  راه  وزارت  در  نوبت  از  خارج  و  داشت  خواهد  انجام  ای 

شهرسازی برای حل این مشکلات اقدام می شود.
هماهنگی  شورای  جلسه  در  میرشفیع  حسین  سید 
شهرسازی  و  راه  وزیر  کرد:  اظهار  استان  ورشهرسازی  راه 
رسیدگی  بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  پیرو 
و  راه  وزارت  در  را  ای  ویژه  ستاد  خوزستان  مشکلات  به 
شهرسازی تشکیل داده تا مسایل و مشکلات خوزستان در 

این زمینه به صورت ویژه پیگیری و حل شود.
وی افزود: جلسه نخست این ستاد ماه گذشته در وزارت راه و شهرسازی در تهران برگزار شد و اکنون به خوزستان 

سفر کرده ام تا از نزدیک مشکلات خوزستان را بررسی کنم.
نماینده ویژه وزیر راه و شهرسازی در ستاد بررسی مشکلات خوزستان در حوزه راه و شهرسازی گفت: امروز از 
شهرهای اندیمشک، شوشتر، باوی، دزفول و اهواز بازدید کردیم. در این زمینه پروژه های راهسازی و راه آهن فعال در 

این شهرستان را بازدید و مشکلات آن ها را احصا کردیم.
میر شفیع عنوان کرد: قرار است تا در جلسه ای در مرکز پیشنهادات برای حل مشکلات حوزه راه و شهرسازی 

خوزستان ارایه و در خصوص آن ها تصمیم گیری شود.
وی افزود: امروز همچنین از بافت فرسوده و مناطق حاشیه نشین اهواز  بازدید داشتیم تا در خصوص مشکلات 

این بخش نیز تصمیم گیری و مشکلات آن ها حل شود.
میر شفیع گفت: برای حل مشکلات خوزستات تصمیم گیری ویژه ای انجام خواهد شد و خارج از نوبت در وزارت 

راه و شهرسازی برای حل این مشکلات اقدام می شود.

شرکت آب و فاضلاب استان قم :
17 روستای قم از آب سالم و بهداشتی بهره مند شدند

مشکلات خوزستان در حوزه راه و شهرسازی خارج 
از نوبت بررسی می شود

استان  در جمع خبرنگاران  زارعی  منصورعلی  ساری_ سهیلا مرآتی: 
هم  را  خودمان  و  باشند  پاسخگو  باید  مسؤولان  همه  کرد:  اظهار  مازندران، 
به ظرفیت موجود در کشاورزی  اشاره  با  پاسخگویی می کنیم.وی  به  موظف 
و  پذیرفتم  مسؤولیت  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  در  کرد:  تصریح  استان، 

معتقد هستم که اقدامات خوبی می تواند در این زمینه انجام شود.
نماینده مردم ساری و میاندورود در مجلس شورای اسلامی خاطر نشان 
کشور  نیاز  مهمترین  و  است  مردم  اساسی  مشکل  کار  و  فضای کسب  کرد: 
اشتغال است و در کارگروه اشتغال استان عضو شدیم و جلسات اولیه را آغاز 

کردیم و همه تلاش ما این است که در خدمت مردم باشیم.
پیگیر  نمایندگان  مجمع  در  که  موضوعی  مهمترین  کرد:  اضافه  وی 
فضای  بتوانیم  تا  است  استان  توسعه  موانع  بررسی  و  نظارتی  بحث  هستیم 

مناسب کسب و کار ایجاد کنیم.
نماینده مردم ساری و میاندورد در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: در 
دادیم، جلسات  را شکل  اقدام کارگروه مشاوره ای بخش کشاورزی  نخستین 
متعددی در این حوزه برگزار شده است، حوزه مشاوره بخش کشاورزی نیاز 

استان بوده و امروز باید به صورت تخصصی در این زمینه ورود پیدا کنیم.
فوریتی در قیمت  داد: در حوزه بخش کشاورزی طرح دو  ادامه  زارعی 
گذاری بخش کشاورزی داشتیم، که این موضوع در گذشته برعهده شورای 
عالی اقتصاد بوده برای اینکه کشاورزان در این بخش درگیر شوند، گروه ۱۱ 

نفره را تشکیل دادیم که هشت نفر از آنها کشاورزان باشند.
اثرات  آیا  می کند  خوشحال  را  مردم  فساد  با  برخورد  کرد:  اضافه  وی 
اجتماعی و فرهنگی آن از بین می رود باید تلاش کنیم که ریشه های فساد را 

بخشکانیم که نیاز به اصلاح قوانین دارد.
اعلام  با  اسلامی،  شورای  مجلس  در  میاندورود  و  ساری  مردم  نماینده 
اینکه تا اول سال ۱399 ما به وارد کنندگان برنج ارز ترجیحی می دادیم، گفت: 
به همین دلیل برنج داخلی توان رقابت با برنج خارجی نداشت و کشاورزان 

برای فروش محصولات خودشان دچار مشکل می شدند.
وی در ارتباط عدم پاسخگویی مدیران به رسانه ها، گفت: مدیری که به 

رسانه پاسخ ندهد یعنی اینکه توانایی کار و ادامه فعالیت در استان را ندارد.
زارعی با اعلام اینکه میانگین عمر پروژه های عمرانی در استان مازندران 
بیش از ۲۰ سال است، گفت: پذیرفته نیست که یک پروژه ۲۰ سال در استان 

طول بکشد، خبرنگاران نباید به مدیران مجال بدهند.
وی اضافه کرد: چرا مدیران  محیط زیست و آب منطقه ای در ارتباط با 

کم کاری درباره سد فینسک به مردم و رسانه ها پاسخگو نیستند؟

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم گفت: در هفته دفاع 
ریال  میلیارد   6۲۰/۱ هزینه ای  با  شهری  بزرگ  پروژه  هفت  امسال  مقدس 

توسط شهرداری قم افتتاح و یا عملیات اجرائی آن آغاز خواهد شد.
مهدی کلانترزاده در گفت و گو یی، با اشاره به پروژه های در دست افتتاح 
برای هفته دفاع مقدس امسال و یا پروژه هایی که عملیات اجرائی در این هفته 

آغاز خواهد شد، اظهار داشت: یکی از پروژه هایی که هفته دفاع مقدس امسال 
افتتاح می شود، باغ پرندگان شهر قم است.

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم با اشاره به اینکه این 
پروژه با هزینه 3۱ میلیارد تومانی از محل بودجه شهرداری قم و سرمایه گذار 
بخش خصوصی اجرا شده است، افزود: در هفته دفاع مقدس امسال افتتاح و 
تکمیل عملیات عمرانی این پروژه را خواهیم داشت اما بهره برداری از آن و 
در اختیار عموم قرار گرفتن باغ پرندگان منوط به ستاد مدیریت بیماری کرونا 

در استان خواهد بود.
کلانترزاده با اشاره به اینکه مساحت این پروژه ۱۲۰ هزار متر مربع است، 
ایجاد  سبز،  فضای  سرانه  بهبود  پروژه  این  اجرای  اهداف  عمده  کرد:  اضافه 
مکان های تفریحی و گردشگری در کنار ظرفیت والای قم یعنی زیارت حضرت 

فاطمه معصومه)س( و افزایش شور و نشاط اجتماعی است.
پرندگان  حضور  پرندگان  باغ  ایجاد  مبنای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
این  در  داد:  ادامه  است،  شده  کارشناسی  و  طبیعی  محیط  یک  در 
شکاری،  پرندگان  استوایی،  و  حاره ای  پرندگان  گونه های  مجموعه 
دیده  آن  برای  که  امکاناتی  با  و  می شوند  نگهداری  آبزی  و  زینتی 

تبدیل  قم  در  گردشگری  مهم  مراکز  از  یکی  به  زودی  به  شده 
شد. خواهد 

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم پروژه باغ موزه انقلاب 
اسلامی و دفاع مقدس را پروژه مهم دیگری دانست که در هفته دفاع مقدس 

امسال افتتاح خواهد شد.
میلیارد  به ۱5  اعظم)ص(  پیامبر  بلوار  در  پروژه  این  تکمیل  افزود:  وی 
به آن  اعتبار  برای سال جاری سه میلیارد تومان  نیاز دارد که  اعتبار  تومان 

اختصاص داده شده است.
ساخت  داد:  ادامه  قم  شهرداری  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مدیرکل 
مجتمع مسکونی تجاری در بلوار پیامبر اعظم)ص( در قالب یک پروژه بزرگ 

سرمایه گذاری هم در این ایام آغاز خواهد شد.
وی گفت: این مجتمع ۱4 هزار متر زیربنا دارد که در ۱۱ طبقه و با 73 
میلیارد تومان سرمایه گذاری به صورت مشارکت شهرداری و بخش خصوصی 

اجرایی می شود.
کلانترزاده اضافه کرد: از دیگر اقدامات هفته دفاع مقدس امسال کاشت 

6۰۰۰ درخت سرو وهمچنین درختان مثمر به یاد شهدای عزیز قم است.

سرهنگ سعید دادگر با دکتر عبدالرضا دادبود شهردار گرگان پیرامون 
بررسی اقدامات مشترک و برنامه ریزی های لازم برای برخورد قاطع با معضل 
گرگان  شهر  در سطح  غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  با  برخورد  و  دستفروشی 
مداوم  از همکاری های  تقدیر  دیدار ضمن  این  در  گرگان  کرد.شهردار  دیدار 
انتظامی گلستان با شهرداری گرگان در راستای پیگیری ماموریت های محوله 
است. ارزشمندی  و  مهم  بسیار  مسئله  ما  برای  امنیت  موضوع  کرد:  اظهار 
زندگی  شرایط  امنیت  نبود  با  بدون شک  کرد:  خاطرنشان  دادبود  عبدالرضا 
سخت خواهد شد و همه ما باید دست به دست هم دهیم در هر جایگاهی که 
هستیم با تعامل پلیس و دیگر نهادهای نظامی و امنیتی، نظم و امنیت را در 
سطح جامعه گسترش دهیم.وی اضافه کرد: اگر هر نهادی در حوزه مسوولیتی 
خودش وظایف را کامل و دقیق انجام دهد بدون شک شاهد گسترش نظم 
و امنیت در سطح جامعه خواهیم بود.شهردار گرگان با اعلام آمادگی کامل 
شهرداری گرگان در راستای تعامل و هککاری با پلیس به منظور حل معضلات 
و مشکلات اجتماعی گفت: حل آسیب های اجتماعی نیازمند مشارکت همگانی 
مشکل  و  معضل  حوزه  در  کرد:  بیان  است.دادبود  دستگاهی  چند  تلاش  و 
دستفروشی و ساخت و سازهای غیرمجاز شهرداری گرگان به تنهایی نمی تواند 
پلیس و  نیازمند همراهی و همیاری  بدونش ک  و  مقابله کند  پدیده  این  با 

دستگاه قضایی هستیم.وی با اشاره به ایجاد بازارچه های محلی در چند نقطه 
از گرگان گفت: در تلاش هستیم تا با ساماندهی دستفروشان آنها را به سمت 
این بازارچه های محلی هدایت کنیم اما برخی اوقات با مقاومت هایی از سوی 
ورود  مشکل  این  حل  برای  که  هستیم  روبرو  سازمان یافته  گروه های  برخی 
با  نیز  انتظامی گلستان  امری ضروری است.فرمانده  پلیس و دستگاه قضایی 
تقدیر از تلاش های مجاهدانه شهردار گرگان و مجموعه کارکنان این شهرداری 

در پیگیری امورات شهری بخصوص در حوزه های فرهنگی و پیشگیرانه تصریح 
برای  باشیم  یاری رسان همدیگر  باید  امنیت  برای توسعه  کرد: همانطور که 
پیشرفت و آبادانی شهر نیز نیازمند وحدت و حرکت یکپارچه همگانی هستیم.
سعید دادگر گفت: پایه تمامی پیشرفت ها و رسیدن به وضعیت مطلوب مبارزه 
قد  تمام  پلیس  راستا  این  در  است که  امنیت  و  نظم  برقراری  و  با متخلفان 
همراه و همگام شهرداری گرگان خواهد بود.وی اضافه کرد: موضوع برخورد با 
پدیده اجتماعی دستفروشی و بخصوص متخلفان در حوزه ساخت و سازهای 
غیرمجاز موضوعی است که پلیس نیز با جدیت در این حوزه ورود خواهد کرد 
و با تمام توان در کنار شهرداری گرگان خواهد بود.فرمانده انتظامی گلستان 
گفت: نباید اجازه دهیم عده ای سودجو و فرصت طلب با سوء استفاده از برخی 
شرایط و خلاءهای قانونی دست به اقداماتی بزنند که آسیب های مختلفی را 
با تقدیر از تلاش های شهرداری گرگان در توسعه  در پی داشته باشد.دادگر 
دوربین های ترافیکی در سطح شهر گفت: پلیس امروز به سمت هوشمند شدن 
در حرکت است و این اقدامات می تواند به توان مضاعف پلیس در برخورد با 
از تلاش های شهردار  پایان  در  انتظامی گلستان  تخلفات کمک کند.فرمانده 
گرگان و کارکنان این شهرداری به منظور افزایش انضباط اجتماعی و اقدامات 

فرهنگی در سطح شهر با اهداح لوح سپاس، تقدیر کرد.

حدفاصل میدان قائم )عج( تا میدان سوهانک در شمال تهران فردا -اول 
مهرماه- به مناسبت  روز جهانی بدون خودرو با حذف حرکت خودروها، محل 

رکاب دوچرخه سواران و حرکت پیاده شهروندان می شود.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک سید حمید موسوی شهردار 
منطقه یک با اعلام این خبر اظهار داشت: با همکاری معاونت ترافیک،  پلیس 
راهور، معاونت اجتماعی،  ناحیه ده و اداره محیط زیست وتوسعه پایدار منطقه روز 
سه شنبه  اول مهر 99 از ساعت ۱6 الی ۱۸ در خیابان خندان واقع در ناحیه ده 
این منطقه حدفاصل میدان قائم)عج(  تا دانشگاه آزاد سوهانک برنامه های آموزشی 
و ورزشی برای تشویق شهروندان به استفاده از حمل و نقل پاک برگزار می شود .

وی گفت: هدف از اجرای این برنامه ارتقای کمی و کیفی حمل و نقل پاک و 

ترویج و توسعه  دوچرخه سواری و پیاده روی بین شهروندان است.
موسوی افزود:  در این کمپین، مردم تشویق می شوند سفرهای شهری خود را 
با استفاده از وسایل نقلیه  عمومی و پاک  انجام دهند و در صورتی که محل کارشان 
به محل سکونت نزدیک باشد، در خریدهای روزانه  خود، از دوچرخه استفاده کرده 
یا پیاده روی کنند.شهردار منطقه یک افزود: در این روز، خودروسواران نیز ترغیب 
مي شوند تا در سال، یک روز از وسیله شخصی استفاده نکنند و فرصتی مغتنم 

برای ترویج دوچرخه سواری و پیاده روی است.
وی با اشاره به رعایت کامل پروتکل های بهداشتی در این برنامه گفت: اجرای 
مسابقه دوچرخه سواری، پیاده روی و برگزاری مسابقه نقاشی از جمله برنامه هایی 

است که با رعایت موازین بهداشتی اجرا خواهد شد.

منصورعلی زارعی، نماينده مردم ساری و میاندورود در مجلس يازدهم :

مدیری که به رسانه پاسخ ندهد یعنی اینکه توانایی کار و ادامه فعالیت در مازندران را ندارد

افتتاح و آغاز عملیات اجرائی ۷ پروژه بزرگ شهری در هفته دفاع مقدس

تعامل پلیس و شهرداری گرگان در حل معضل دستفروشی و ساخت و ساز غیرمجاز

میدان قائم)عج( تا دانشگاه آزاد سوهانک در روز جهانی بدون خودرو  مسیر دوچرخه سواری می شود 
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بهره برداری 
از طرح ارتقای 
توان نیروگاه 

رامین اهواز به 
صورت ویدئو 

کنفرانس

مدیر عامل نیروگاه رامین اهواز از بهره برداری از طرح ارتقای 
نیرو و به صورت ویدئو کنفرانس  نیروگاه به دست وزیر  این  توان 
خبر داد.خلیل محمدی مدیر عامل نیروگاه رامین با اشاره به بهره 
از  بیستمین هفته  در   رامین  نیروگاه  توان  ارتقای  ازطرح  برداری 
پویش هر هفته »الف ب« ایران به دست وزیر نیرو به صورت ویدئو 
کنفرانس گفت: این طرح با اعتبار ۲۸۰ میلیارد ریال اجرا و با افتتاح 
این  طرح ظرفیت و توان این نیروگاه به 4۰ مگاوات افزایش یافت.

او لایروبی مسیر های ورودی و خروجی آب از سمت کولینگ ها 
در  پمپ ها  به  ورودی  آب  مسیر  لایروبی  کندانسیون ها،  به سمت 

ساحل کارون، تعمیرات اساسی و بازسازی تعداد 5 عدد از سل های 
اسید  با  واحد ها  کندانسور های  از  زدایی  رسوب  و  کن  خنک  برج 
افزایش  اقدامات صورت گرفته در نیروگاه رامین برای  از  پاشی را 

ظرفیت و توان این نیروگاه دانست.
 محمدی در ادامه افزود: بازسازی و نصب یک سکوی کامل 
پمپاژ آب بر روی رودخانه کارون، تعمیرات اساسی گیربکس های 
آسیب  پره های  تعویض  و   6 و   5 واحد های  کننده  برج های خنک 
توان  افزایش  برای  اقدامات  دیگر  از  کننده   خنک  برج های  دیده 

نیروگاه رامین بوده است


